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אנחנו לעשות,  צריך  ולא  לזה  בנוגע  לעשות  מה  כמדינה  לנו  שיש  חושב  לא  אני  פוזיילוב:  משה 

שנה אחרי  שחוזר  חטוף  כל  מהר.  שיותר  וכמה  חטופים  שיותר  כמה  בלשחרר  להתרכז  צריכים 

או של הכללי  הביטחון  שירות  של  ואמצעים  ידיעות  אותו באמצעות  להביא  הצלחנו  וחצי שלא 

צה״ל זה סוג של נס שאנחנו צריכים להנות ממנו ולקחת אותו בשתי ידיים.

שלנו, הבא  הקרב  את  זה  לנצח  צריכים  שאנחנו  מה  הפסדנו.  כבר  הזאת  המלחמה  את  אנחנו 

לאחר שחרור כל החטופים צריך לחזור לעבוד בעזה בצורה מסודרת, לחסל את החמאס, עבודה

על תכנית לצפון הרצועה ועל תכנית טראמפ ולשלב בין הדברים הללו, וזה הקרב הגדול הבא, כל

היתר זה המלחמה הקודמת.

הראיון התפרסם במעריב, בתאריך 29.01.2025.
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